

Referat fra styremøte i Moss Seilforening 28.9 2011

Tilstede: Hans-Peter Raspotnig (HPR), Ivar Olsen(IO), Ingerid Lund (IL), Trygve B. Leergaard (TBL), Per Bakke (PB), Cato Gleditsch (CG), Thorstein Tønnesson (TT)

Ikke møtt: Nina C. Leander (NCL), Arild Johnsen(AJ)

Regnskap og økonomistatus gjennomgått i detalj. Økonomien og likviditeten er god, vi styrer mot et resultat bedre enn budsjettet. Kostnadskontrollen er god i alle avdelinger.

Finansgruppa

Har liggende ufakturerte avtaler. Grunnlag oversendes HPR

Årets resultat blir litt under budsjett, men budsjettet var optimistisk.

Neste års aktiviteter er under planlegging, med hensikt å komme på banen i høst / vinter mot potensielle sponsorer. Stikkord: Takk / julehilsen til sponsorer, rydde i avtaler og merking på sponsede objekter, sponsorpakker, sommerevent, HH webshop.

Jollegruppa

Ser på mulighet for Feva-sjøsetting nærmere klubbhuset (NM-rampe) for å styrke miljøet.

Betalingsterminal anskaffes for kiosk stevner/ kontor / havn. PB undersøker og bestiller.

Støtte til OL-satsing for Mathias ble drøftet. Årsmøtet har vedtatt støtte på nivå med 2010.

Styret er positive til evt kjøp av båt som støtte. Endelig beslutning fattes neste styremøte.

Havna

Planlagt asfaltering i havna skjer neste år og må budsjetteres 2012. Har mottatt bindende tilbud.

Huset

Innkjøpsprosess i gang, ny oppvaskmaskin. CG henter inn alternativt tilbud. IL bestiller

Sportskomiteen

Skal ha møte i oktober og planlegge vinter / neste års aktivitetsnivå.

Setter i prosess beslutning på valg av årets seiler (Diderik Wahlboms minnepokal)

Rådet

TT refererte fra siste møte i Rådet og informerte om at Rådet er bedt om å gi innspill til organisering av prosjekt med utvikling av idrettsanlegget, dvs hele anlegget inkl havn og klubbhus.

Møteplan

Rådsmiddag (IL inviterer) 30.11

Styremøter: 26.10, 23.11, 14.12, 11.1, 8.2

Årsmøte: 15.2 kl 1900

Ref: TT